

河北高林牌轻质氧化镁 轻质氧化镁

产品名称	河北高林牌轻质氧化镁 轻质氧化镁
公司名称	广州拓亿贸易有限公司
价格	3500.00/吨
规格参数	型号:轻质氧化镁 产商/产地:河北 型号/规格:轻质氧化镁
公司地址	广州市萝岗区科学城科学大道绿地广场B2栋1818
联系电话	020-22829556 13503090280

产品详情

产商/产地	河北	型号/规格	轻质
产品等级	高纯氧化镁	类别	轻质氧化镁

轻质氧化镁

性能：白色轻松粉末，无臭、无味，暴露在空气中，容易吸收水份和二氧化碳，本品溶于酸和铵盐，不溶于水和乙醇，熔点2800，沸点3600，氧化镁有高度耐火绝缘性能。

用途：用于橡胶、塑料、电线、电缆染料、油漆、玻璃、陶瓷、化学试剂等。

包装：外二合一附膜编织袋内衬塑料袋，20kg/袋包装。

英文资料：

manufacturer /place of origin	hebei	model / specifications	lightweight
product rating	high purity magnesium	category	light magnesium oxide

light magnesium oxide properties: white powder easily, odorless, tasteless, exposed to the air, easy to absorb moisture and

carbon dioxide, the product dissolved in acid and ammonium salt, insoluble in water and ethanol, melting point 2800, the boiling point of 3600, a highly refractory magnesium insulation performance. uses: used in rubber, plastics, wires, cables, dyes, paints, glass, ceramics, chemical reagents. packaging: woven bag lined with plastic film attached to a comb, 20kg / bag.